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Abstract (en)
Device comprises a brush magazine (8) having a supply shaft (18) defined by guide walls (9) for receiving filaments (11) of a pre-cut length which
are tightly packed together parallel to the guide walls. The supply shaft has a discharge opening (13) supplying filaments to a receiving chamber
(15) of a bristle holder (14). The guide walls of the supply shaft have curved courses (17) tapering toward the discharge opening. <??>Preferred
Features: The curved courses form the magazine base of the supply shaft and have a circular or parabolic longitudinal cross-section. The discharge
opening has a variable opening cross-section.
Device comprises a brush magazine (8) having a supply shaft (18) defined by guide walls (9) for receiving filaments (11) of a pre-cut length
which are tightly packed together parallel to the guide walls. The supply shaft has a discharge opening (13) supplying filaments to a receiving
chamber (15) of a bristle holder (14). The guide walls of the supply shaft have curved courses (17) tapering toward the discharge opening. Preferred
Features: The curved courses form the magazine base of the supply shaft and have a circular or parabolic longitudinal cross-section. The discharge
opening has a variable opening cross-section.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Herstellen von Bürstenwaren, insbesondere Zahnbürsten, mit einem Borstenmagazin (8), das einen
Zuführschacht (18) zur Aufnahme von dicht beieinander stehenden und quer zur Längsachse (20) des Borstenmagazins (8) verlaufenden
Filamenten (11) vorgeschnittener Länge aufweist. Der Zuführschacht (18) ist mit einer Abgabeöffnung (13) versehen, die von einem die
Abgabeöffnung (13) von außen verschließenden Borstengreifer (14) begrenzt ist und über die einem am Borstengreifer (14) ausgebildeten
Aufnahmeraum (15) Filamente (11) zugeführt werden. Der Aufnahmeraum (15) nimmt nur eine bestimmte Menge an Filamenten (11) auf, wo
sie zu Büscheln (19) zusammengefaßt und dann zu ihrer Weiterverarbeitung weiteren Stationen zugeführt werden. Nach der Erfindung weist der
Zuführschacht (18) einen Magazinboden (17) auf, an dem die Abgabeöffnung (13) ausgebildet ist. Der Magazinboden (17) weist weiterhin einen
im wesentlichen zur Abgabeöffnung (13) hin verjüngenden, bogenförmigen Verlauf auf. Hierdurch wird ein gleichmäßiger, keine Totzonen bildender
Filamentenfluß erreicht. <IMAGE>
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